

الشركة الوطنية للخدمات البترولية (ش.م.ك) عامة National Petroleum Services Co. (K.S.C.P.)

التاريخ: 13 ديسمبر 2023

Capital Markets Authority Continuous Disclosure Department السادة / هيئة أسواق المال المحترمين إدارة الإفصاح المستمر

Subject: Supplementary Disclosure regarding the results of the Board of **Directors Meeting Invitation of National** Petroleum Services Company (K.S.C.P)

الموضوع: افصاح مكمل بشأن نتائج اجتماع مجلس الوطنية للخدمات (ش.م.ك.ع)

With reference to the above subject, and pursuant to the provisions of Chapter Four of Module (Disclosure and Transparency) of the Executive Bylaws of Law No. 7 of 2010 and its amendments issued by the Capital Markets Authority.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية لقانون رقم 7 لسنة 2010 وتعديلاتهما الصادرة عن هيئة أسواق المال.

Attached is the supplementary disclosure form.

مرفق لكم نموذج الإفصاح المكمل.

Sincerely,,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،

Muhaiman Ali Al-Behbehani Vice Chairman and CEO

مهيمن على البهبهاني نائب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي

P.O. Box 9801 Ahmadi 61008 Kuwait - Paid up Capital KD 10,000,000 Commercial Registration No.: 49911 An ISO 9001, ISO 14001, ISO 50001 Certified & ISO 17025 Accredited Company



NAPESCO		
NAPESCO البيساء	نموذج الإفصاح اا	
Supplementary Disclosure Form		
2023/12/13		التاريخ / Date
National Petroleum Services Company	الشركة الوطنية للخدمات البترولية	اسم الشركة المدرجة
(K.S.C.P)	(ش.م.ك.) عامة	Name of The Listed Company
Results of the Board of Directors meeting for National Petroleum Services Company which	نتائج اجتماع مجلس إدارة الشركة الوطنية للخدمات البترولية المنعقد في	عنوان الافصاح Title of Disclosure
convened on 2023/12/13	2023/12/13	
2023/12/11		تاریخ الإفصاح السابق Date of previous Disclosure
The meeting of the Board of Directors of National Petroleum Services Company (K.S.C.P) was convened on -Wednesday 13/12/2023 at 1:30 PM, the Board meeting concluded at 03:00 pm resulting in the approval of the following resolutions: 1- The independent asset evaluator report and the independent investment advisor report in order to purchase the equity stake of 52.92 %in the paid-up capital of United Oil Projects Company (K.S.C.C) ("UOP") owned by Kuwait Projects Company Holding (K.S.C.P), which is a related party by virtue of its ownership of 60.53% of National Petroleum Services Company's paid-up capital. 2- Approving and signing the sale & purchase agreement regarding purchasing 52.92% of the share capital shares UOP. The value of the deal amounts to 15,029,920 Kuwaiti Dinar Jaccording to the asset valuation report prepared by an independent asset valuer, and the investment advisor's report prepared by an independent investment advisor, including the opinion on the fairness of the valuation.	انعقد مجلس ادارة الشركة الوطنية للخدمات البترولية (ش.م.ك.ع) يوم الأربعاء الموافق البترولية (ش.م.ك.ع) يوم الأربعاء الموافقة النهى الاجتماع في تمام الساعة 30:00 عصرا النهى الاجتماع في تمام الساعة 30:00 عصرا القرارات التالية: 1- تقرير مقيم الأصول المستقل وتقرير مستشار الاستثمار المستقل الصادران بشأن صفقة شراء المشروعات النفطية (ش.م.ك.م) والمملوكة لشركة مشاريع الكويت القابضة (ش.م.ك.ع) المشركة مشاريع الكويت القابضة (ش.م.ك.ع) الخدمات البترولية). 2- الموافقة على وتوقيع عقد بيع وشراء للخدمات البترولية). المسروعات النفطية (ش.م.ك.م) حيث تبلغ قيمة 2.92% من أسهم رأس مال الشركة المتحدة المسقة مبلغ وقدره 20,920 دينار كويتي للمشروعات النفطية (ش.م.ك.م) حيث تبلغ قيمة وتسعمانة وعشرون دينار كويتي التقرير تقييم الأصول المعد من قبل مقيم أصول التقرير تقييم الأصول المعد من قبل مقيم أصول التقييم. مستقل، وتقرير مستقل متضمنا الرأي بعدالة التقييم.	التطور الحاصل على الإفصاح الإفصاح Updates that occurred to the Disclosure
There is no impact of the material information	لا يوجد أثر للمعلومة الجوهرية على المركز	الأثر المالى للتطور
on the company's financial position until the	المالى للشركة وذلك حتى الانتهاء من	الابر المالي للنطور المالي للنطور الحاصل (إن وجد)
completion of the transaction's procedures,	إجراءات الصفقة المتوقعة قبل نهاية ديسمبر	The Financial
expected to be completed before the end of	.2023	impact of the
December 2023.		update (if any)
		1

Muhaiman Ali Al-Behbehani Vice Chairman and CEO



مهيمن علي البهيهاني نانب رئيس مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي